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Vraag 1
Is het college op de hoogte van overlast van bomen op de Acaciazoom? 

Antwoord 1
Ja, er is een aantal meldingen gedaan over de overlast van de bomen.

Vraag 2 
Is het college bereid om, conform de beloofde aanpak in het coalitieakkoord met betrekking tot de aanpak 
van overlast van bomen, deze bomen te vervangen? 

Antwoord 2
Het huidige bomenbeleid geeft geen mogelijkheden om de bomenrij te vervangen, omdat de bomen gezond 
zijn en deel uitmaken van een boomstructuur bij de wijkontsluitingsweg. Het college is beleid aan het 
opstellen om bewoners die overlast ervaren van bomen van de gemeente de mogelijkheid geven om – 
samen met hun buren – een voorstel in te dienen om de bomen te snoeien, uit te dunnen of te vervangen. 
We verwachten deze aanvulling op huidige bomenbeleid eind 2023 naar de raad te sturen. Het is nog niet te 
zeggen wat dit nog op te stellen beleid betekent voor de situatie aan de Acaciazoom.

Vraag 3
Zo ja, wanneer denkt het college deze situatie te kunnen oplossen? 
 
Vraag 4
Zo nee, waarom niet?

Antwoord 3 en 4
De gemeente gaat de overlast van vallende takjes, stuifmeel en bladval verminderen door extra keren te 
vegen in het voor- en najaar.
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